

KERAJAAN MALAYSIA
JABATAN PENGAIRAN DAN SALIRAN



KENYATAAN SEBUT HARGA

NO. SEBUT HARGA: JPS/IP/SH/BSH/12/2023

TAJUK: KERJA-KERJA MEMBINA STESEN TELEMETRI RUMAH PAM DAN IBU BEKALAN UNTUK PROGRAM PEMBANGUNAN WATER BALANCE BAGI PENGURUSAN SUMBER AIR NEGARA FASA 2 DALAM LEMBANGAN SUNGAI MUAR DI NEGERI SEMBILAN SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN (TAWARAN SEMULA)

1. Sebut Harga dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB), dan mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) serta mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dalam gred pendaftaran G2 kategori ME (Mekanikal dan Elektrikal), Pengkhususan M23 (Sistem SCADA dan Telemetri) atau Mendapat Kebenaran Khas Menyertai Sebutharga Diluar Pengkhususan Berdaftar daripada CIDB dan mestilah dari kalangan kontraktor tempatan di Negeri Sembilan Dan Selangor sahaja.
2. Dokumen Sebut Harga boleh didapati semasa waktu pejabat di **Jabatan Pengairan dan Saliran Negeri Sembilan Kompleks Sekretariat Tingkat 2, Blok C, Wisma Negeri 70503 Seremban Negeri Sembilan** dari tarikh **2.8.2023 (Rabu)** hingga **10.8.2023 (Khamis)**.
3. Dokumen Sebut Harga hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor yang ditauliahkan atau wakil-wakil kontraktor yang membawa surat wakil kuasa dari pegawai yang ditauliahkan seperti dalam Sijil Pusat Khidmat Kontraktor. Wakil Kontraktor hendaklah membawa Sijil Pendaftaran **ASAL** yang dikeluarkan oleh Pusat Khidmat Kontraktor dan Perakuan Pendaftaran **ASAL** yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia, serta sijil pendaftaran yang dikeluarkan oleh Kementerian Kewangan Malaysia.
4. Kontraktor yang ingin memasuki Sebut Harga di atas adalah dikehendaki mengeluarkan Wang Pos/Wang Kiriman Pos berharga **RM 20.00** yang dibuat atas nama **Pengarah, Jabatan Pengairan Dan Saliran, Negeri Sembilan** sebagai bayaran dokumen Sebut Harga.
5. Taklimat sebutharga adalah **DIWAJIBKAN** dan hanya kontraktor yang menghadiri taklimat dibenarkan mengambil dokumen sebutharga. Kontraktor hendaklah melaporkan diri pada **1.8.2023 (Selasa) jam 9.30 pagi** di **Ibu Bekalan Bangkong, JPS Negeri Sembilan (2.777575, 102.307811)**. Hanya penama syarikat di dalam Sijil CIDB Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), sahaja boleh menghadiri lawatan tapak / sesi taklimat.
6. Dokumen Sebut Harga yang telah diisi dengan lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga di **Jabatan Pengairan dan Saliran Negeri Sembilan Kompleks Sekretariat Tingkat 2, Blok C, Wisma Negeri 70503 Seremban Negeri Sembilan** tidak lewat dari **jam 12.00** tengah hari, hari **Khamis, 10.8.2023** tersebut.

Cop nama dan jawatan

Tarikh :

SUHAMI BIN SUBOH
PEGAWAI HIDROLOGI NEGERI
BAHAGIAN PENGURUSAN SUMBER AIR DAN HIDROLOGI
JABATAN PENGAIRAN DAN SALIRAN
NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS

24/7/2023